
Zápisnica č. 5/2023 
 

                         z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa: 24.8.2023     

v zasadačke obecného úradu o16:30 hod. 

 
Prítomná: Mgr. Martina Pachová, starosta obce  

Prítomní poslanci: Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, , Sarah Kallaiová, Štefan Ružička 

Ospravedlnení poslanci:  Martin Herteľ,  

Neospravedlnení poslanci: 0  
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

3. Kontrola predchádzajúceho uznesenia  

4. Určenie zapisovateľa zápisnice 

5. Návrh – VZN o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa na čiastočnú úhradu nákladov 

v školských zariadeniach 

6. Stav obecnej komunikácie 

7. Dotácia DHZ 2023 – čerpanie 

8. PPA -  Rekonštrukcia chodníka v obci Nový Salaš 

9. Požiarne kontroly v obci 

10. Rôzne  

11. Diskusia 

12. Záver 
 

 

K bodu 1./ Otvorenie zasadnutia  
Starostka obce Mgr. Martina Pachová privítala prítomných na piatom riadnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva v roku 2023. 

 

K bodu 2./ Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starostka obce dala hlasovať o programe 5. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva: 
 

   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Sarah Kallaiová, 

Štefan Ružička,  

Neprítomní: 1 Martin Herteľ,  

Za: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Sarah Kallaiová, 

Štefan Ružička,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

K bodu 3./ Kontrola predchádzajúceho uznesenia 
Starostka obce informovala prítomných, že z predchádzajúcich uznesení boli všetky jej povinnosti 

vykonané. 
 

 

K bodu 4./ Určenie zapisovateľa zápisnice 

Starostka obce určila zapisovateľa zápisnice nasledovne: 

Zapisovateľ: Mgr. Martina Pachová 

 
    



 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Sarah Kallaiová, 

Štefan Ružička,  

Neprítomní: 1 Martin Herteľ,  

Za: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Sarah Kallaiová, 

Štefan Ružička,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 
 

K bodu 5./ Návrh – VZN o výške príspevku zákonného zástupcu dieťaťa na čiastočnú úhradu 

nákladov v školských zariadeniach 

 

Starostka obce predložila členom OZ návrh VZN o výške príspevku na úhradu nákladov v MŠ. 

Ďalej sa diskutovalo o celkovej finančnej situácii v Materskej škole a o výške príspevkov 

zákonných zástupcov na stravu a réžiu. Načo sa členovia OZ sa zhodli, že je potrebné osloviť obec 

Slanská Huta, o dotáciu vo výške doplatku na deti zo Slanskej Huty, keďže aj v minulosti obec 

Nový Salaš doplácala aj za deti zo Slanskej Huty. 

Starostka informovala členov OZ o zmene poplatkov finančného pásma 3 a príplatok k donáške 

stravy sa zmenil na 8,- Eur/mesačne. Členovia OZ jednohlasne odsúhlasili a schválili návrh VZN, 

ktorým sa odsúhlasuje 3. finančné pásmo pre deti MŠ a príplatok k donáške stravy na 8,- 

Eur/mesačne/dieťa.  

 

 
   Hlasovanie: 

Prítomní: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Sarah Kallaiová, 

Štefan Ružička,  

Neprítomní: 1 Martin Herteľ,  

Za: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Sarah Kallaiová, 

Štefan Ružička,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

 

K bodu 6./ Stav obecnej komunikácie 

 



V tomto bode starostka obce prečítala list od pána Vladimíra Štullera, kde už po niekoľkýkrát 

,,opätovne žiada o výmaz vecného bremena“. Členovia OZ vyzvali starostku, aby ich informovala 

o celkovej situácii cesty ,,Do kúta“ a ako sa postúpilo vo veci odstránenia brány pani Šakovej 

z cestnej komunikácii. Starostka ich informovalo o stretnutí s právnym zástupcom, ktoré sa 

uskutočnilo dňa 22.8.2023 . Informovala členov OZ a ďalším možnostiach zo strany obce, ktoré by 

viedli k prejazdnosti cestnej komunikácie, nakoľko do dnešného dňa pani Šaková neodstránila 

bránu z uvedenej komunikácie. Členovia OZ súhlasili s navrhovanými postupmi od právneho 

zástupcu. Ďalej členovia poverili starostku obce, aby informovala právneho zástupcu obce o liste 

pána Vladimíra Štullera. Po vzájomnej diskusii a po nahliadnutí dokumentov a listov, ktoré 

i v minulosti pán Štuller vyzýva obec o výmaz vecného bremena, sa členovia OZ zhodli, aby na list 

pána Vladimíra Štullera odpovedal právny zástupca obce, že v tejto veci mu už bolo viackrát 

odpovedané. 

 

 
 

 

K bodu 7./ Dotácia DHZ 2023 – čerpanie 
 
 

V tomto bode starostka obce predložila členom OZ o čerpaní dotácie Dobrovoľného hasičského 

zboru. Vyúčtovanie poskytnutej finančnej podpory z prostriedkov DPO SR pre rok 2023 mali 

členovia OZ k dispozícií k nahliadnutí. Dotácia bola vo výške 3000,- Eur a spolufinancovaní obce 

5% . Spolu za Ďalej sa poďakovala členom, za pomoc pri upratovaní hasičskej zbrojnice. 

 

 

 

K bodu 8./ PPA -  Rekonštrukcia chodníka v obci Nový Salaš 

 

Starostka obce informovala členov OZ o finančnej kontrole z PPA ,,Rekonštrukcia chodníka v obci 

Nový Salaš“. Po predložení všetkých potrebných dokumentov PPA spracuje správu a na jej základe 

bude projekt preplatený a tým sa vyplatí preklenovací úver v banke a doloží sa 5% 

spolufinancovanie zo strany obce, ktoré bolo už v minulosti schválené uznesením. 

 
 

 

K bodu 9./ Požiarne kontroly v obci 
V tomto bode ich informovala o hasičských kontrolách, ktoré prebehli v obci z Okresného 

riaditeľstva hasičského a záchranného zboru Košice okolie. Prečítala im Zápisnicu z tématickej 

protipožiarnej kontroly a Zápisnicu z kontroly obce vo veciach zvereného výkonu štátnej správy na 

úseku ochrany pred požiarmi. 
 

 

 

 

K bodu 10./ Rôzne 

V tomto bode starostka obce informovala členov OZ o potrebe voľby člena obecného zastupiteľstva do Rady 

školy. Všetci členova sa jednohlasne zhodli, že sú za slečnu Sarah Kallaiovú, ktorá  v Rade školy bola volená 

i v minulosti.  

 

 

 

 

 

 

 

 



Hlasovanie: 

Prítomní: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Sarah Kallaiová, 

Štefan Ružička,  

Neprítomní: 1 Martin Herteľ,  

Za: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Sarah Kallaiová, 

Štefan Ružička,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

 

Ďalej starostka obce informovala členov OZ o zvýšení tvorby sociálneho fondu na 1,5%. 

 

V tomto bode informovala starostka členov OZ Žiadosti o záväzné stanovisko k stavbe k projektu 

telekomunikačnej stavby Optický prepoj Slanská Huta – Nový Salaš. Po nahliadnutí do projektovej 

dokumentácie sa všetci členovia jednohlasne zhodli, že uloženie optického kábla má pre našu obec kladný 

prínos.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Sarah Kallaiová, 

Štefan Ružička,  

Neprítomní: 1 Martin Herteľ,  

Za: 
4 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Sarah Kallaiová, 

Štefan Ružička,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

 

K bodu 11./ Diskusia 

V tomto bode sa diskutovalo o rôznych potrebách v obci.  

 

K bodu 12./ Záver 

 

Na záver starostka poďakovala všetkým za účasť na 5. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

V Novom Salaši, dňa 24.8.2023 
........................................... 

Mgr. Martina Pachová                        

zapisovateľka               


